

Participants:

Ulrich Bleicher, Dietmar Rapf, Josef Hobelsberger, Hans-Dirk Walter, Gerwin Mathwig

1) Adjustment Open Measured Data Management Working Group Member SC mailing list to Members of the Working Group

- a. mailing lists to the SC-WG Mailing List adjusted by Mr. Müller (input Mathwig)
- b. the Working Group member-list was completed and will be send to the participants of the telco via email and posted on the SC Wiki (Mathwig)

2) By language Minutes of previous SC-meeting

- a. action for Big Data: WG is derived from the ASAM project, no news now (Swolana)
- b. Charter amendments are to be maintained on the eclipse-side only
- c. architecture committee has no service providers and no application vendors (done).
- d. useful links to the WG-pages to the telco subscriber will be sent (Mathwig)

3) Milestones 2015: among other things, pass by, OMDM5-Demonstrator, OMDM5 online

- a. For urgent architectural specifications should (Benzing) plan milestones and meetings incl. telcos in 2015 immediately. First date Jan. 08, organized by Canoo, Telco 01/16/2015
...
- b. Friday telcos start at 1/16/2015 with the architecture Telco 15.00 o'clock (Benzing).
- c. Project meeting on January 29, 2015 in Stuttgart organized (Mathwig) to define demonstrator content and roadmap. Moderator by S. Peter, result is presented on 02/05/2015 in Planegg S. Peter in the SC.
- d. sprints for API project are set at the WG-info page.
- e. The Committee Speakers shell plan Milestones (date, place), until 16/01/2015, in list-form (Excel tool in in work - Blümm).

4) Quality Guide is online

https://wiki.eclipse.org/Open-Measured-Data-Management-WG/Quality_Guide

- a. Viewed in this telco
- b. news-topic on the WG-website for this, shell be set by (Weyermann).

5) Publications 2015

- a. eclipse con in San Francisco in March OMDM WG brochure is available (Mathwig)
- b. participation at eclipse con in Ludwigsburg: the OMDM5-Demonstrator (Mathwig).

6) start points in January

- a. Canoo 01/08/2015 - Sprints
- b. 1/16/2015 architecture Telco
- c. 01/29/2015 Project WS demonstrator Stg. (Mathwig)

7) attract new members to the Working Group

no news

Merry Christmas and best wishes from Gerwin

TIn: Ulrich Bleicher, Dietmar Rapf, Josef Hobelsberger, Hans-Dirk Walter, Gerwin Mathwig

- 1) Abgleich Open-Measured-Data-Management-Workinggroupmitglied SC-Mailing list zu Mitgliederliste der Workinggroup
 - a. Mailingliste wird an die SC-WG-Mailinglist angepasst über Hr. Müller (Mathwig)
 - b. Die Workinggroup-Mitgliederliste wurde vervollständigt und wird an die Gesprächsteilnehmer per Mail verteilt und auf das SC-Wiki hochgeladen (Mathwig)
- 2) Durchsprache Protokoll der letzten Sitzung
 - a. Handlungsbedarf für Big Data der WG wird aus dem ASAM-Projekt abgeleitet kein neuer Stand (Swolana)
 - b. Charta-Änderungen sind auf der eclipse-Seite zu pflegen, Architektur Committee hat keine Service-Provider und Application Vendors (erledigt).
 - c. Links auf die WG-Seiten werden an die Telko-TIn. versendet (Mathwig)
- 3) Milestones 2015: u. a. Vorbeifahrtplanung - pass by, Demonstrator, O-MDM5 online
 - a. Für dringend notwendige Architektur-Festlegungen soll (Benzing) die Milestones und Sitzungen einschl. Telkos für 2015 umgehend planen. Erster Termin 08. Jan. durch Canoo organisiert, Telko 16.01.2015...
 - b. Freitags-Telkos sollen am 16.01.2015 mit der Architektur Telko 15.00 Uhr starten (Benzing).
 - c. Projektsitzung am 29. Jan. 2015 in Stuttgart wird organisiert (Mathwig), um Demonstrator-Inhalt und Roadmap zu definieren. Moderation durch Fr. Peter. Ergebnis wird im SC am 05.02.2015 in Planegg (Fr. Peter) vorgestellt.
 - d. Sprints für API-Projekt sind auf der WG-Infoseite eingestellt.
 - e. Die Committee-Sprecher werden um Milestoneplanung gebeten (Termin, Ort) bis 16.01.2015, als Liste (Excel-Werkzeug hierfür in Arbeit - Blümm).
- 4) Quality-Guide is online
https://wiki.eclipse.org/index.php?title=Open-Measured-Data-Management-WG/Quality_Guide
 - a. Wurde angesehen
 - b. News auf der WG-Homepage hierfür soll durch (Weyermann) eingestellt werden.
- 5) Pressearbeit 2015
 - a. eclipse con in San Francisco im März wird die OMDM-WG-Broschüre zur Verfügung stehen (Mathwig)
 - b. eclipse con in Ludwigsburg Demonstrator vorführen (Mathwig).
- 6) Startpunkte im Januar
 - a. 08.01.2015 Canoo - Sprints
 - b. 16.01.2015 Architektur Telko
 - c. 29.01.2015 Projekt-WS-Demonstrator Stg.
- 7) Gewinnung neuer Mitglieder für die Workinggroup
keine Neuigkeiten

Merry Christmas and best wishes from Gerwin